
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.: 6195-2023 
 
 

Technische vraag aan: Jeroen Knikkink 

 
Onderwerp: 8.a Raadsvoorstel Accommodatiebeleid en Tarifering maatschappelijk vastgoed 
gemeente Maashorst   
 
Het is ons niet duidelijk of en in welke mate kookclubs die gebruik maken van de keukens in MFA’s 
huur gaan betalen. Als onderdeel van het Netwerk van Voorzieningen worden/werden de keukens 
zonder huur gebruikt om maaltijden te bereiden. Dit wordt als erg succesvol ervaren.  
Wij vrezen dat huur vragen aan kookclubs een verhoging van de maaltijdprijzen betekent.  
  
1. Gaan de kookclubs met dit nieuwe accommodatiebeleid huur betalen?  
2. In welke mate worden deze kosten doorberekend in de prijs van een maaltijd?  
  
Groepen die moeite hebben om een hogere huur op te brengen komen mogelijk in aanmerking 
voor subsidie. Die subsidie moet aangevraagd, gecontroleerd en toegewezen worden.   
  
3. Hoe groot is de toename in subsidies die het college verwacht en welke ambtelijke kosten zijn 
hiermee gepaard?  
  
Er worden veel eisen gesteld aan de beheerder van een wijkcentrum.  
 
4. Wordt het niveau van de beheerders opgeschaald naar een Hbo-niveau? 
5. Is hun huidige salaris passend voor de extra taken die zij (mogelijk) toebedeeld krijgen?  
6. Zo nee, wat zijn de extra te verwachten kosten?  

 
7. Om welk(e) dierenpark(en) gaat het die onderzocht worden of deze in stand gehouden kunnen 
worden nu of in de nabije toekomst? 
8. En wat doet de gemeente ervoor om daar meer vrijwilligers voor te mobiliseren? 

 
9. Hoe gaan we de BHV eisen waarborgen bij sportaccommodaties als de gemeente de horeca 
ervan extern verhuurt?  
10. En worden de BHV opleidingen voor vrijwilligers bij de wijkaccommodaties vergoed door de 
gemeente, zo ja uit welk potje of subsidie wordt dit betaald? En voor hoeveel personen per 
accommodatie? 
 
 
 
  

 
 
 

Ondertekening: 
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Datum indiening : 24-9-2024  

Fractie : SP  
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Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Jeroen Knikkink 

Datum: 25-9-2024 
Het is ons niet duidelijk of en in welke mate kookclubs die gebruik maken van de keukens in 
MFA’s huur gaan betalen. Als onderdeel van het Netwerk van Voorzieningen 
worden/werden de keukens zonder huur gebruikt om maaltijden te bereiden. Dit wordt als 
erg succesvol ervaren.  
Wij vrezen dat huur vragen aan kookclubs een verhoging van de maaltijdprijzen betekent 
 
Vraag 1: 
Gaan de kookclubs met dit nieuwe accommodatiebeleid huur betalen?  
 
Antwoord:  
Als er gekookt wordt door vrijwilligers voor een maaltijd voor buurtbewoners is dit een 
activiteit met vrije inloop in de ontmoetingsruimte. In dat geval wordt er geen huur 
gevraagd voor het gebruik van de keuken. 
Bij besloten kookclubs is er geen sprake van vrije inloop en wordt huur in rekening gebracht. 
 
Vraag 2: 
In welke mate worden deze kosten doorberekend in de prijs van een maaltijd? 
 
Antwoord: 
Kosten worden niet doorbelast bij activiteiten die aangemerkt worden als vrije inloop. Zie 
antwoord op vorige vraag. 
 
----------------------------------------------- 
 
Groepen die moeite hebben om een hogere huur op te brengen komen mogelijk in 
aanmerking voor subsidie. Die subsidie moet aangevraagd, gecontroleerd en toegewezen 
worden.   
 
Vraag 3: 
Hoe groot is de toename in subsidies die het college verwacht en welke ambtelijke kosten 
zijn hiermee gepaard? 
 
Antwoord: 
De subsidies voor vrijwilligersorganisaties zijn geen onderdeel van het accommodatiebeleid. 
 
Wel is in het beleidsvoorstel is op pagina 20 opgenomen: 
Als het maatschappelijk tarief voor een gebruiker aantoonbaar niet op te brengen is, kan 
deze gebruiker via het stichtingsbestuur of de bedrijfsleider (in geval de accommodatie door 
de gemeente beheerd wordt) een beroep doen op een tegemoetkoming. Aan het bestuur of 
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de bedrijfsleider wordt hiervoor een budget beschikbaar gesteld waarover verantwoording 
afgelegd moet worden om willekeur te voorkomen. 
Situaties waarin het maatschappelijk tarief aantoonbaar niet opgebracht kan worden komen 
zelden voor. Er worden op dit punt beperkte (ambtelijke) kosten verwacht. Dit kan daarom 
worden opgevangen binnen de bestaande budgetten. 
 
-------------------------------------------------- 
 
Er worden veel eisen gesteld aan de beheerder van een wijkcentrum.  
 
Vraag 4: 
Wordt het niveau van de beheerders opgeschaald naar een Hbo-niveau? 
 
Antwoord: 
Er wordt in het beleid geen uitspraak gedaan over het opleidingsniveau van de 
beheerder/bedrijfsleider. In de beleidsnota is een blauwdruk opgenomen waarin taken en 
competenties zijn beschreven. 
 
Vraag 5: 
Is hun huidige salaris passend voor de extra taken die zij (mogelijk) toebedeeld krijgen?  
 
Antwoord: 
Het takenpakket en de gevraagde competenties van de beheerder/bedrijfsleider verschillen 
in het voorstel niet wezenlijk van de huidige taken en gevraagde competenties. 
 
Vraag 6: 
Zo nee, wat zijn de extra te verwachten kosten?  
 
Antwoord: 
Er zijn op dit punt geen extra kosten te verwachten. 
 
Vraag 7: 
Om welk(e) dierenpark(en) gaat het die onderzocht worden of deze in stand gehouden 
kunnen worden nu of in de nabije toekomst? 
 
Antwoord: 
Er wordt niet onderzocht of een dierenpark in stand gehouden kan worden.  
 
Vraag 8: 
En wat doet de gemeente ervoor om daar meer vrijwilligers voor te mobiliseren? 
 
Antwoord: 
De besturen geven aan dat het op dit moment lukt om de dierenparken met vrijwilligers te 
beheren. De gemeente pakt dan op dit moment ook geen rol in het mobiliseren van meer 
vrijwilligers. 



 
Vraag 9: 
Hoe gaan we de BHV eisen waarborgen bij sportaccommodaties als de gemeente de horeca 
ervan extern verhuurt? 
 
Antwoord: 
De BHV eisen zijn in onze accommodaties gewaarborgd. De gemeente is niet voornemens 
om horecavoorziening extern te verhuren (aan een exploitant). 
 
Vraag 10: 
En worden de BHV opleidingen voor vrijwilligers bij de wijkaccommodaties vergoed door de 
gemeente, zo ja uit welk potje of subsidie wordt dit betaald? En voor hoeveel personen per 
accommodatie? 
 
Antwoord: 
In enkele wijkaccommodaties worden reeds BHV cursussen verzorgd voor vrijwilligers die dit 
nodig hebben voor de uitoefening van hun taken. Dit wordt georganiseerd door het 
bestuur/de beheerder. De kosten hiervan komen ten laste van de exploitatie van de 
accommodatie. Het aantal personen is variabel. 
 

 
 
 
 
  


